
ÅRSMØTEREFERAT FOR HOLMEDAL MONTESSORISKULE 

ORG NR 986236147  

Møtestad Holmedal Montessoriskule 

Tidspunkt Torsdag 14.mai 2020, kl. 20:00-21:00. Møte på Zoom, grunna Koronasituasjonen. 

Frammøtte John Lien, Siv Tønder, Frode Vasseth, Inge Hansen, Oddveig Lyngstad, Gry Losnegård 
Hansen, Håvard Yndestad, Karianne Rivedal, Henny Vågane. 

Meldt fråvær Gro Eikebø Stang 

Saksnr. Sak 

1 Godkjenning av innkalling og sakliste. Ingen merknader 

2 Val av referent og to til å skrive under møteboka. Referent  Henny Vågane, signering av 
møtebok Frode Vasseth og Siv Tønder. 

3 Årsmelding 2019 
Leiar las årsmeldinga . Ingen merknader til denne. (vedlegg) 

4 Rekneskap 2019 
Rekneskapen viser eit underskot på kr. 280872.-.  Underskotet skuldast hovudsakleg 
ekstra lønnsutgifter, vi har hatt ei ekstra assistenstilling i gruppe II heile 2019. I tillegg har 
vi etablert avtale med Agila Vest (Skadedyrkontroll), vi fekk lekkasje på personaltoalett i 
gruppe II, dette medførte rehabilitering  her, Askvoll Kommune fakturerte oss for straum 
for tre år (38.000), og kostnad med tilsyn av brannsløkkingsapparat. Dette var ikkje i 
budsjettet. Underskotet trekkast frå eigenkapital som ved starten av året var kr. 516050.- 
Dette resulterar i ny eigenkapital 31.12.19 på kr. 235.178.- Rekneskap godkjent.(vedlegg) 

5 Framlegg til endringar i vedtektene (vedlegg) endringar merka med raud skrift 
§10 Årsmøte. Endring frå at årsmøtet er foreininga sitt høgste organ, til at styret er 
skulen sitt øvste ansvarlege organ. Merknad frå åsmøtet : årsmøtet sine oppgåver må 
definerast i vedtektene for skulen. Årsmøtet godkjenner styret som øvste organ, 
definering av fullmakter og oppgåver til styret og årsmøtet vert teke inn i vedtektene, og 
desse vert tekne opp på årsmøtet i 2021. 
§16 Elevinntak.  
Forslag om endring i oppseiingsfrist. Framlegget godkjent.  
§17 Internkontroll 
Endring frå tryggleik, arbeidsmiljø og vern av det ytre miljøet til Helse, trivsel, tryggleik og 
miljø. Framlegget  godkjent. 

6 Val. Valnemd har vore Marianne Furevikstrand og Siv Tønder.  
Styret har vore :Leiar John Lien, nestleiar Guro Mjanger, styremedlemmar Gro Eikebø 
Stang, Håvard Yndestad og  Karianne Rivedal. Varamedlaemmar Gry Losnegård Hansen 
og Idun Losnegård. 
Valnemda sitt forslag til styre i 2020: 
Leiar John Lien tek attval (leiarvervet er på val kvart år) på val i 2021 
Nestleiar Guro Mjanger på val i 2021 
Styremedlem Gro Eikebø Stang på val i 2020, tek ikkje attval, ny styremedlem Idun 
Losnegård, går frå varamedlem til styremedlem, på val i 2022 
Styremedlem Håvard Yndestad (foreldrerepr. Gruppe 2 ) tek attval, på val i 2022. 
Styremedlem Karianna Rivedal på val i 2021. 
Varamedlem Gry Losnegård Hansen på val i 2021 
Varamedlem Idun Losnegård på val i 2020, går inn som styremedlem. Ny vara til styret er 
Siv Tønder, på val i 2022. 
Valnemd 2021: Marianne Furevikstrand, (på val i 2022) og Synnøve Rivedal (på val i 2021) 
Valnemda sitt framlegg vart vedteke utan merknader.  (vedlegg) 

7 Tilkomne saker. Sommarfesten i år vert avlyst. Det vert arrangert avslutning for 7.klasse 
med familiar.        Årsmøte slutt 21.00.  Neste styremøte vert 11.juni kl.18.00. 

 

Signeringar :      

Dato :   Frode Vasseth     Siv Tønder 


